

中華郵政股份有限公司

中華民國 114 年第 5 號

新 郵 預 告

史懷哲誕生 150 年紀念郵票

史懷哲博士 (Dr. Albert Schweitzer) 專精於神學、音樂、哲學、醫學等領域，長期在非洲從事人道醫療工作，於 1952 年獲得諾貝爾和平獎，其對生命的尊重與醫療的貢獻，至今影響世人。

2025 年適逢史懷哲誕生 150 年，為發揚其理念與精神，本公司特規劃郵票 1 枚，面值 28 元，預定於 114 年 3 月 28 日發行，郵票圖案以史懷哲肖像為設計主題，左側襯以非洲地圖、蘭巴倫醫院及其關懷患者的情景。

本套郵票由大觀視覺顧問股份有限公司設計，卡登實業股份有限公司以彩色平版印製。配合郵票發行，特印製首日封、貼票卡、護票卡及活頁集郵卡各 1 批，於 114 年 3 月 26 日開始發售；另製作預銷首日戳封於 3 月 28 日郵票發行當天出售，歡迎選購。其他詳情請參閱本公司印行之集郵報導或今日郵政月刊。

Chunghwa Post Co., Ltd.
Republic of China

Postage Stamps Issuing
Information No.5 (2025)

Taipei, Taiwan, R. O. C.

150th Birthday of Albert Schweitzer Commemorative Issue

Dr. Albert Schweitzer, whose expertise ranged from theology and music to philosophy and medicine, worked as a doctor in Africa for many years. In 1952, he was awarded the Nobel Peace Prize for his humanitarianism and contributions to the field of medicine. His influence remains strong today.

The 150th anniversary of Schweitzer's birth will be celebrated in 2025. To commemorate his ideals and spirit, Chunghwa Post is planning a stamp in his honor with a denomination of NT\$28 to be released on March 28, 2025. Its design features an image of Schweitzer. On its left side, there is a map of Africa along with images of his hospital in Lambaréné and of him attending to patients.

The stamp was designed by Delta Design Corporation and printed by Cardon Enterprise Co., Ltd. in color offset. By-issues include a first day cover, folders with and without crystal mounts and a loose-leaf album page to be sold on March 26, 2025. A pre-cancelled FDC will go on sale on March 28, 2025, the stamps' date of issuance. For further information, please refer to the upcoming *Philatelic Bulletin* or *Postal Service Today*.